
36. évf. 4. szám – 2023. november

Hal(l)hatatlan

Tartalom
Jövevény voltam ................ 2

Új dimenziók ..................... 3

Értékes találkozások .......... 4

Sötét mise .......................... 4

Siketek kegyhelye 1. rész ... 5

Papus hallókája ................. 6

Kirándulás Zalában .......... 7

Jubileumi év hírei .............. 8

Tabáni séta ........................ 8

Anyakönyvi hírek .............. 8

Jubileum



2

2023. november HHH újság 36. évf., 4. szám

Jövevény voltam, és befogadtatok



3

2023. november HHH újság 36. évf., 4. szám

Új dimenzió



4

2023. november HHH újság 36. évf., 4. szám

Értékes találkozások

Sötét mise



5

2023. november HHH újság 36. évf., 4. szám

Siketek Mária-kegyhelye 1. rész



6

2023. november HHH újság 36. évf., 4. szám

Papus és a hallókészülék
1. rész



7

2023. november HHH újság 36. évf., 4. szám

Kirándulás a Mindszentyneumba



8

Jubileumi év hírei

2023. november HHH újság 36. évf., 4. szám

Tabáni séta

Anyakönyvi hírek




